

PROPOSED CHANGES TO THE SECTION BYLAWS NATIONAL ASSOCIATION OF FEDERAL RETIREES

Cornwall & District BRANCH (ON54)

- 4.1 Membership fees and the ratio of the split between National and Branch are set at the Association's national Annual Members Meeting.

Originally

Membership fees are set by the Association.

5.1.1 Composition

The Branch board shall comprise of four to seven (4-7) directors. Of these four (4) must serve as officers in the positions of: President, Vice-President, Treasurer and Secretary.

Originally

The Branch board shall comprise at least four directors. These directors shall serve as the following officers: President, a Vice-President, a Treasurer and a Secretary.

5.6 Appointment of Officers

The Branch board may appoint directors to serve as officers with duties and responsibilities and may specify and amend the officers' duties and responsibilities as required, except ones defined in these by-laws, which require member approval to change.

Originally

The Branch board may appoint members to serve...

- 5.6.1 An appointment may be withdrawn and responsibility re-assigned to another member at any time by majority vote of the Branch board. Withdrawal of an appointment does not affect the director's status within the board.

Originally

... Withdrawal of an appointment does not affect the member's status within the board.

5.8 Branch board

The Branch board shall manage and supervise the affairs of the Branch subject to the Act, the By-laws and national policies of the Association, and these by-laws. The Branch board is, at all times, accountable to the Board of the Association.

Originally

Each branch... by-laws. Each branch ... Board of the Association.

8.5 Quorum

At any Branch Annual, Special or General meeting, the quorum required to conduct business shall be 2.5 times the number of directors then in office who are excluded from the count.

Originally

At any Branch Annual, Special or General meeting, the quorum required to conduct business, is 2% of the Branch membership.

9.2 Signing authority

The Branch board shall designate who has the authority to sign contracts and make payments on behalf of the Branch (normally the Treasurer **and either** the President or one **another** director).

i) **Two persons in a close family, domestic or business relationship may not both hold signing authority, and**

ii) **No person shall sign a cheque made out in their own name, or to an entity with whom they have a family, domestic, or business relationship, and**

iii) **Two signatures are required to authorize a cheque, and**

iv) **The two signatures shall not be added to a cheque unless the amount and payee are already entered.**

Originally

i) Spouses may not both hold signing authority;

ii) two persons in a family, domestic or business relationship may not both hold signing authority

iii) No person shall sign a cheque made out in their own name.

9.5 Donations

In accordance with Association Regulations, donations of Association funds to charitable or community initiatives are not permitted except for specific cases.

This is a new paragraph.

CHANGEMENTS PROPOSÉS AUX RÈGLEMENTS ADMINISTRATIFS DE LA SECTION. ASSOCIATION NATIONALE DES RETRAITÉS FÉDÉRAUX Section de Cornwall et la région (ON54)

3.4 Code de **bonne conduite** déontologie

Tous les membres se conforment au code de **bonne conduite** déontologie de l'Association. S'ils ne s'y conforment pas, ils peuvent faire l'objet de mesures disciplinaires, selon les Règlements administratifs et les Règlements généraux de l'Association.

- 4.1 Les droits d'adhésion **et la cote-part** entre le bureau national et les sections sont déterminés par **l'Association nationale à sa réunion annuelle des membres.**

L'Association détermine les droits d'adhésion.

- 4.2 La section est responsable de remettre trimestriellement au bureau national de l'Association la portion nationale des droits d'adhésion qu'elle reçoit.

PARTIE V – Conseil de Section

5.1.1 Composition

Le conseil de section doit comprendre **de quatre à sept (4-7) administrateurs.** **Au moins quatre de ces** administrateurs **trois de ces administrateurs qui** occupent les postes de président, de vice-président, de trésorier et de secrétaire.

- 5.1.2 Le nombre d'administrateurs du conseil de section doit être déterminé au cours d'une assemblée annuelle de section selon une proposition approuvée par 50 % + 1 des votes. Des changements subséquents peuvent être apportés au nombre d'administrateurs selon les dispositions propres à toute autre modification des présents règlements administratifs **tel que** précisé dans la partie X.

5.2 Président

- 5.2.2 Le président détient tout autre pouvoirs et exerce toute autre fonction que peut déterminer le conseil de section **ou de l'exécutif de section.**

8.5 Quorum

Au cours de toute assemblée annuelle, extraordinaire ou générale de section, le quorum nécessaire pour tenir l'assemblée est de 2,5 fois le nombre des membres du conseil d'administration excluant ceux-ci.) de 2 % des membres

9.2 Signataires

Le conseil de section désigne la personne qui détient le pouvoir de signer des contrats et d'effectuer des paiements au nom de la section (généralement le trésorier **et soit** le président de section ou un autre administrateur).

- i) Les conjoints ne peuvent pas être signataires; Deux personnes d'une même famille ou qui entretiennent une relation familiale ou une relation d'affaires ne peuvent pas être signataires;
- ii) Personne ne peut signer un chèque à son nom, ou à une personne avec lequel, ou laquelle, qui entretient une relation familiale, domestique ou d'affaires;
- iii) Deux signatures sont requises pour autoriser un chèque et,
- iv) Personne ne peut apposer sa signature sur un chèque qui ne contient pas déjà le nom du bénéficiaire et le montant à être payé.

9.5 Dons

Selon les règlements nationaux, les fonds de l'association ne peuvent être donnés à des oeuvres de charité ou à des buts caritatifs sauf ceux désignés dans les règlements de l'association nationale.